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De commissie Maatschappelijke Zorg en
Burgerzaken had op 25 januari een
unaniem advies gegeven
aan de raad om
in te stemmen
met het krediet
voor de verbou-
wing van de voor-
malige Petrus- en
Pauluskerk. Tijdens
de aanvang van de
raadsvergadering
werd door de coali-
tie bij monde van
Dhr. Crooymans ge-
vraagd om het agen-
dapunt van de raads-
agenda te halen. Daar-
bij gaf hij het college
de opdracht voor een
onderzoek naar drie
mogelijkheden:

w Bezuiniging van 300.000 euro op 
de totale verbouwing 

w Verplaatsen van de Dreef naar een
nieuwe locatie en de kerk verkopen 

w De kerk afbreken en op dezelfde 
plek nieuwbouw plegen 

Wethouder van de Tillaar gaf hierop een
korte reactie. Het onderzoeken van
nieuwe alternatieven kost een door-
looptijd van ruim 6 maanden. Dit omdat
er nieuwe tekeningen, advies van
Welstand en mogelijk een nieuwe
inspraakavond nodig zijn. Dat was de
uitkomst van een spoedoverleg tussen
hem en de betrokken ambtenaren.
Volgens de wethouder ontstaat er zo

een grote vertraging. Volgens Dhr.
Crooymans was dat niet erg omdat de

revita l iser ing
van het winkel-
centrum hier-
door niet onder
druk komt.
Hierop werd de
v e r g a d e r i n g
voor korte tijd
geschorst. Na de
schorsing werd
het voorstel voor
de drie onderzoe-
ken teruggetrok-
ken en wordt er
een afspraak ge-
maakt tussen de
specialisten van de
verschillende partij-
en met wethouder

van de Tillaar. Het agendapunt werd
vervolgens geschrapt.
Uit het verslag van de commissie
Maatschappelijke Zorg en Bur-
gerzaken van 25 januari 2005:
De Commissie Maatschappelijke Zorg en
Burgerzaken bespreekt onder meer het
voorstel om 452.000 euro extra beschik-
baar te stellen voor verbouwen uitbrei-
ding van de voormalige Petrus- en
Pauluskerk in de Coevering tot het nieu-
we wijkcentrum De Dreef.
In juli 2003 stelde de gemeenteraad
van Geldrop al een bedrag beschikbaar
voor aankoop en verbouwing van de
kerk. Nu blijkt dat er meer geld nodig is,
onder meer vanwege de ligging van de

Lees verder op pagina 5

Verbouwing  De  Dreef
opnieuw  ter  discussie
Agendapunt 6 van de raadsvergadering van 17 februari, over een aan-
vullend krediet ten behoeve van de verbouwing van de voormalige
Petrus- en Pauluskerk om daarin het wijkcentrum de Dreef te gaan
huisvesten, leek een hamerstuk te gaan worden. Maar dat pakte net
even iets anders uit. PersberichtPersbericht

Aan: de fractievoorzitters van de
gemeenteraad van Geldrop/Mierlo

Zoals U bekend is, is de eindfase van de
revitalisering van het Winkelcentrum in
de Coevering in de afronding gekomen.
Een belangrijke factor daarin is de ver-
plaatsing van het Wijkcentrum de Dreef.
In de onlangs gehouden vergadering
van de Commissie Welzijn, waarin alle
fracties vertegenwoordigd waren, werd
uiteindelijk een unaniem positief advies
afgegeven omtrent het besluit van het
college inzake kosten van het geschikt
maken van de Petrus en Pauluskerk tot
nieuw wijkcentrum.
Helaas is door Uw besluit om dit onder-
havige punt van de raadsagenda af te
halen, voor alle betrokkenen, medewer-
kers en bestuur van De Dreef,  de win-
keliers van het winkelcentrum en de
leden van wijkoverleg Coevering 2000,
grote onrust ontstaan. Het doet ver-
moeden dat opnieuw ernstige vertra-
ging gaat optreden, dat helaas weer
precies past in de traditie die het project
zich inmiddels eigen heeft gemaakt.

De ondergetekenden willen dan ook
graag met U van gedachten wisselen
over dit onderwerp, en zij nodigen U
uit om op woensdagavond 2 maart
a.s. om 20.00 uur naar  "de Dreef" te
komen.
Graag rekenen wij op uw medewerking
om aan de onzekerheid een einde te
maken.
Wijkoverleg Coevering 2000
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040 - 286 21 43

040 - 285 70 43

040 - 285 91 15

040 - 286 28 20

040 - 285 40 88

040 - 285 49 53

040 - 285 70 31

040 - 280 11 11

040 - 285 47 07

040 - 285 74 88

040 - 285 34 72 Di. t/m vr. 8.30-17.30, zat. 8.15-16.00
zonder afspraak: 040 - 285 77 54

Coevering 14, Geldrop
040 - 285 60 59

www.denbarbier.nl
040 - 285 17 31

040 - 285 81 20

CCaaffeettaarriiaa  ““DDee  CCooeevveerriinngg””
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen. Droog winkelen in ons
overdekt winkelcentrum

040 - 285 40 71

www.winkelcentrum-coevering.nl

040 - 286 71 44

Roel Hulsman
Uw groenteman, voor
al uw groente en fruit
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

Op 30 januari j.l. werd de laatste show
gegeven van WKJB (stichting werk-
groep kinder-, jeugd- en bejaarden-
feest). De WKJB houdt op te bestaan.
Dat is jammer, vindt Frans Bijmans. Het
komt doordat er geen nieuwe mensen
meer bijkomen, en de groep echt te
klein wordt om alles netjes en vlot te
laten verlopen. Al een jaar of vier doen
ze het met een groep van 15 mensen.
Eigenlijk hebben ze er minimaal 30
nodig. Helaas hebben steeds minder
mensen er behoefte aan om zich in te
zetten als vrijwilliger. De WKJB kon iede-
re dinsdagavond in de Dreef oefenen.
De Dreef stelde deze ruimte gratis ter
beschikking. Ook waren er sponsoren
genoeg om de zaak draaiende te hou-
den. Het lag gelukkig deze keer niet aan
het ontbreken van geld.
Op 30 januari was het dus zover. De
Dreef was goed gevuld en de show kon
beginnen. Deze bestond dit jaar uit een
wildwest show waar veel dingen
gebeurden.

De prins Merci met zijn adjudanten Au
revoir en Bonjour deden in deze show
zelf ook mee. Het was een bedrijf in tien
stukken. Zowel op het toneel als achter
de schermen werd er hard gewerkt. De
mensen in de zaal hadden veel plezier
en dat was natuurlijk ook de bedoeling.
Er kwamen veel bekende liedjes voorbij
en in de zaal werd volop meegezongen
en geklapt.
Veel mensen, zeker de ouderen onder
ons, zullen dit erg gaan missen. Rond
de tijd van carnaval hadden zij even iets
te doen en konden op deze manier op
een rustige manier carnaval vieren.
Volgens mevrouw van Veghel, die in de
Kastanjehof woont, zal ze dit zeker gaan
missen. Ze maakte de kleding al jaren
voor de carnavalsgroep van Het Kastan-
jehof, waarna ze optraden op de jaar-
lijkse bijeenkomst in het gemeenschaps-
huis te Zesgehuchten.
Ook steunde de WKJB een goed doel:
CACOMELA (Carnaval Contra Melaats-
heid). Het geld wat zij ophaalden komt

ten goede aan de aan lepra lijdende
medemens in Derde Wereldlanden. Al
treden de mensen van deze vereniging
niet meer op, ze blijven zich inzetten
voor dit goede doel. Een van de spon-
soren van de WKJB is de beurs, die
wordt gehouden op iedere derde zater-
dag van de maand in de Dreef. De helft
van de opbrengst gaat naar CACOMELA
en de andere helft naar de WKJB.
Wilt u meer weten over het WKJB dan
kunt u altijd even contact opnemen
met: 

Secretariaat WKJB, Ilona Bijmans
Gagelstraat 79, 5616 RN Eindhoven
tel: 06-11306025, WKJB@planet.nl n

Cor van Dee

Buurtbrigadier
op  de  foto

Naar aanleiding van het artikel van
Buurtbrigadier Ed Loffeld kwamen een
aantal vragen bij onze redactie binnen.
Menigeen vroeg zich af: hoe ziet Ed er
eigenlijk uit? Tijdens de buurtpreventie-
avond van het Grote Bos hadden we de
mogelijkheid om een foto te maken van
Ed. n

Buurtbrigadier Ed Loffeld

HHeett  eeiinnddee  vvaann  WWKKJJBB
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Dat telefoonnummer bracht
mij in contact met Bert
Gruijters. Hij is manager bij
Interim Vastgoedbeheer.
Deze organisatie beheert
vastgoed, zoals leegstaande
kantoren, flats, winkelpan-
den en dus ook kerken, tot-
dat deze een definitieve nieu-
we bestemming krijgen. In
het geval van de voormalige
Petrus en Paulus kerk wordt
dit in de toekomst het nieu-
we onderkomen van wijkcen-
trum De Dreef.
De geschiedenis van de
Petrus en Paulus kerk gaat
terug naar 1988. De kerk had
niet het uiterlijk van het
bekende vooroorlogse monu-
mentale kerkgebouw. Het
had een moderne uitstraling,
en was gebouwd in een stijl
om jaren mee te kunnen
gaan. Tijden veranderen. In
de loop der jaren vond er
een toenemende maatschappelijke ont-
kerkelijking plaats. Dit had ook gevol-
gen voor bovengenoemde kerk.

Het gebouw kwam leeg te staan. Dat
heeft echter niet lang geduurd. In
opdracht van de gemeente Geldrop-

Mierlo nam Interim Vastgoedheer het
kerkgebouw in beheer. In de praktijk
betekende dit dat de voormalige kerk
sinds oktober vorig jaar een tijdelijke
bewoner heeft gekregen. Zo werkt
Interim Vastgoedbeheer. Als de eige-
naar van het desbetreffende gebouw

Kerk  Coevering  is  in  goed
(vastgoed)  beheer
Soms bedriegt de schijn. Ik dacht altijd, dat de Petrus en Paulus kerk in
de Coevering haar eigenlijke functie verloren had sinds het gebouw
leeg stond. Totdat de vuilniszakken die bij de voordeur stonden en de
auto die soms op de oprit stond geparkeerd mijn nieuwsgierigheid gin-
gen prikkelen. Ik dacht: dat moet toch op iets wijzen. Daarom heb ik
enthousiast briefjes door de brievenbus geduwd. Deze bleven echter
zonder respons. Plotseling viel mij een naam op, die hoog op het raam
boven de voordeur stond geplakt En ja, wat handig dat er een tele-
foonnummer bij stond vermeld!

het wil, worden er tijdelijke bewoners
geplaatst. Op deze manier is er toezicht.
Dit om vandalisme, inbraak en illegale
bewoning te voorkomen. 

De gemeente Geldrop-Mierlo heeft dus
baat bij tijdelijke bewoning van het
kerkgebouw. Ook voor de betreffende
bewoner is het voordelig. Tegen een
naar verhouding laag bedrag kan hij
daar wonen. Dit is weliswaar tijdelijk,
maar daar heeft de bewoner zelf voor
gekozen. Het is een mooie ruime plek
om met medemusici te oefenen of een
groot feest te houden. Er is immers
plaats genoeg! Dit hoort hij overigens
wel van tevoren aan te melden bij
Interim Vastgoedbeheer.

Manager Bert Gruijters benadrukt dat
een dergelijke constructie van vastgoed-
beheer een kwestie van wederzijds ver-
trouwen is. Zo weet de bewoner dat
elke twee maanden een controle van
het gebouw plaatsvindt, want Interim
Vastgoedbeheer heeft natuurlijk ook
een verantwoording naar de eigenaar
toe. In dit geval is dat de gemeente
Geldrop-Mierlo. In de tussentijd heeft de
gemeente geen omkijken naar het kerk-
gebouw. Onderhoud gebeurt door
Interim Vastgoedbeheer zelf en waar
nodig zorgt zij dat reparaties door der-
den geschieden. Ook zorgt zij bijvoor-
beeld voor rolcontainers voor huisvuil,
brandblussers en kachels. 

Netwerken zijn, volgens Bert Gruijters,
ook bij Interim Vastgoedbeheer groot
belang. Tijdelijke bewoners van leeg-
staande gebouwen kennen vaak weer
andere mensen, die het aantrekkelijk
vinden om voor een schappelijk bedrag
tijdelijk in een gebouw te wonen. Zo is
er in de tussentijd een behoorlijk sociaal
netwerk ontstaan dat elkaar goed kent.
Vaak verhuizen deze mensen weer naar
een ander leegstaand pand, als het
bewoonde gebouw een nieuwe

Een goed advies bij verkoudheid? Een nieuw kleurtje 
in je haar? Of je lekker laten verwennen in onze 
schoonheidssalon?

Het kan allemaal bij DA Drogisterij Coevering.

DA Drogisterij de Coevering
WC Coevering 20-21
5665 GA  GELDROP
040-2855488
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kerk dichtbij woonhuizen en de fysieke
toestand van het gebouw in relatie tot
akoestiek en energie. Luchtinstallatie en
cv, geluidsisolatie en warmte-isolerende
maatregelen vragen extra aandacht en
geld. De extra maatregelen maken
tevens bouwkundige aanpassingen
noodzakelijk. Aan de gemeenteraad
wordt gevraagd 452.000 euro beschik-
baar te stellen als aanvullend krediet.
Verhuizing van De Dreef is noodzakelijk
om het revitaliseringsplan Winkelcen-
trum Coevering uit te kunnen voeren.
Voorstel tot het beschikbaar stellen van
een aanvullend krediet t.b.v. de ver-
bouw en uitbreiding van de voormalige
Petrus- en Pauluskerk in de Coevering
tot het nieuwe wijkcentrum De Dreef
(raadsvoorstel- en besluit GM05.001).
De commissie adviseert unaniem posi-
tief advies over het voorstel. n

Rob Biesters 

Vervolg van pagina 1; Verbouwing De
Dreef opnieuw ter discussie.

bestemming heeft gekregen. Wat
betreft het kerkgebouw in de Coevering
is dat bekend. Dit wordt het nieuwe
onderkomen van De Dreef. Volgens
Bert Gruijters is op dit moment nog niet
aan te geven, wanneer De Dreef hier
naar toe kan verhuizen. Dat is aan de
gemeente Geldrop-Mierlo. En ja, ambte-
lijke molen…! n

Peter Coolen

HHuuiissaarrttsseenn  CCooeevveerriinngg  eerrgg
eenntthhoouussiiaasstt  oovveerr  nniieeuuwwee
pprraakkttiijjkkrruuiimmttee

Eindelijk is het einde van de verbou-
wing in zicht! Het is januari 2005.
Na jaren onderhandelen met de
gemeente Geldrop, om een nieuwe
praktijkruimte te realiseren, besloten de
vier onderstaande huisartsen om zelf
een nieuwe praktijkruimte te bouwen
en te verbouwen. Het oude gebouw
was eigendom van de gemeente
Geldrop. Het huidige team artsen
bestaat uit:

- Dhr N. Bakx 
- Mevr. C. Gortemaker 
- Mevr. A. Hak 
- Mevr. A. der Kinderen 

Het gebouw stamde uit de jaren 70. Het
voldeed niet meer aan de eisen van
deze tijd en stond gedeeltelijk leeg. Het
was moeilijk om patiënten de optimale
zorg te kunnen bieden in dat sterk ver-
ouderde gebouw. Toen in 2003 het
team werd uitgebreid tot vier artsen,
was de praktijkruimte echt uit haar jasje
gegroeid.
Na veel vergaderen en overleggen werd
in juni 2004 gestart met de verbouwing
van het pand. Dit in samenwerking met
de fysiotherapiepraktijk Swinkels, die
bijna de helft van het pand voor haar
rekening neemt. Op deze wijze kan ook
in de toekomst, onder één dak, optima-
le zorg worden verstrekt. Ook is het ver-
bouwde pand goed toegankelijk voor
rolstoelen.

Bij de verbouwing is rekening gehou-
den met het toekomstige gerenoveerde
winkelcentrum, dat al geruime tijd in de
planning ligt. De ingang van het pand
ligt aan het plein. Dat lijkt nu misschien
een beetje vreemd, zo aan de achterzij-
de, maar als het nieuwe winkelcentrum
klaar is, met parkeergelegenheid op het
plein, dan zal de ingang aan dit par-
keerterrein liggen.

Zoals de zaken er op dit moment voor-
staan, zullen de werkzaamheden aan
de binnenkant half februari klaar zijn.
De verwachting is dat in maart 2005
alle werkzaamheden klaar zijn.
Mevr. Gortemaker vertelt mij hoe blij ze
allemaal zullen zijn, vooral ook voor de
patiënten, als uiteindelijk de rust zal zijn
teruggekeerd en het boren en drillen tot
het verleden behoort. Dat is nu een-
maal de schaduwzijde van een verbou-
wing, die niet kan worden verricht zon-
der overlast. Ook hopen de artsen en de
therapeuten dat de verdere renovatie
van het winkelcentrum snel van start zal
gaan.

Wij, de redactie van het Wijkblad de
Dreef, wensen de huisartsen veel succes
met de nieuwe moderne praktijkruimte.
n

Marijke Kieft.

Een uitgebreide fotogalerij van de ver-
bouwing is te zien op www.wijkblad-
coevering.nl

Medisch Centrum Coevering

Brand  sporthal  Coevering

Op dinsdag ochtend 11 januari verniel-
de een uitslaande brand sporthal de
Coevering en Hoog & Droog. Volgens
een medewerker van de brandweer
gaat het waarschijnlijk niet om brand-
stichting maar om een warmgelopen
machine. Een woordvoerder van de
politie heeft volgens het Eindhovens
Dagblad bevestigd dat het gaat om een
oververhitte trafo. In ieder geval is de
schade aanzienlijk. n
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veel verder gaat dan die van andere
bedrijven. Eventueel is de service nog
verder uit te breiden met "thuiszorg". Als
iemand die slecht ter been is valt kan er
een signaal worden gegeven naar de
meldkamer, die direct iemand stuurt.'

Wie is nu Aroundio?
Aroundio is een jong bedrijf in
Nederland. Actief sinds november 2003
in de regio Eindhoven. Maar het hele
concept, de apparatuur is een dienst-
verlening van de Securitas Group, de
grootste beveiligingsorganisatie van de
wereld, met 230.000 medewerkers. Het
Aroundio concept is al een groot succes
in Zweden, Noorwegen, Duitsland en
Spanje.

Waarom is beveiliging nodig?
In Nederland wordt elke 2 minuten een
inbraak gepleegd. Jaarlijks is dat het
geval bij 3 á 4 procent van de huishou-
dens. In Noorwegen is gebleken dat de
kans, dat er wordt ingebroken, bij een
door Aroundio beveiligd huis, een fac-
tor honderd kleiner is. En mocht er toch
een poging worden gedaan dan heeft
de inbreker te weinig tijd om op zijn
gemak door het huis te gaan.

Er is niets beters dan een goede eerste
indruk
Als ik mijn huis zou willen laten beveili-
gen dan zou ik zeker bij Aroundio een
offerte aanvragen. In weinig tijd heeft
Mike Jürgens het Aroundio concept op
een professionele en vooral vriendelijke
manier weten over te brengen.

Meer informatie:
Aroundio B.V, Spaarpot 117, 5667 KW
Geldrop
Tel 0800-9001
Email: klantenservice@aroundio.nl
Website: www.aroundio.nl

n

De  vriendelijke  professione-
le  beveiliging  van  Aroundio
U hebt in het vorige wijkblad vast wel de advertentie van Aroundio
gezien. Misschien hebt u al eens eerder nagedacht over een betere
inbraakbeveiliging. Misschien door het vervangen van sloten of door
aanvullende maatregelen. Mogelijk hebt u zelfs nagedacht over een
elektronisch systeem. Maar zovaak wordt het nemen van maatregelen
op de lange baan geschoven. Het wordt pas weer erg actueel als er bij
u is ingebroken. Maar dan is het eigenlijk al te laat.

Net als u heb ik de advertentie van
Aroundio goed doorgelezen en me
afgevraagd of ik ook niet iets moet doen
aan extra beveiliging. Vervolgens heb ik
me afgevraagd wat ik zou krijgen voor
die euro per dag.

De eerste indruk
Om te weten wat en wie Aroundio is,
heb ik een afspraak gemaakt met de
general manager Mike Jürgens. Ik was
wat aan de vroege kant en kon rustig
rondkijken, omdat Mike even naar de
meldkamer was. Een dergelijk eerste
indruk zegt meestal al heel veel. Ik kreeg
meteen een kop koffie aangeboden en
mocht plaatsnemen in een ruimte die
duidelijk bedoeld was om uitleg te
geven aan geïnteresseerden. Er waren
grote screens met apparatuur met daar-
op informatie. Al lezend en kijkend was
het concept grotendeels verklaard,
voordat Mike binnenkwam. Mike is van
oorsprong Duits en komt elke dag vanaf
Muhlheim naar Geldrop gereden.
Ondanks dat hij zich verontschuldigde
voor zijn beperkte kennis van het
Nederlands, bleek dit helemaal geen
probleem te zijn. In een prettig gesprek
werd het Aroundio concept uitgelegd.

Vriendelijke beveiliging
Als techneut had ik natuurlijk de nodige

technische vragen. Die werden profes-
sioneel beantwoord totdat Mike opeens
zei: 'De techniek is eigenlijk helemaal
niet interessant. Die is gewoon goed en
kan precies afgestemd worden op
ieders wensen. Het gaat veel meer om
het concept. Op de combinatie van een
elektronisch systeem in combinatie met
een service contract. Onder dit contract
valt de 24 uurs meldkamer, de snelle
reactie bij een alarm, de opvolging en
de overige service. Aroundio heeft een
contract met verschillende beveiligings-
bedrijven. Die rijden door de regio en
kunnen binnen tien minuten aanwezig
zijn bij een alarm. Een mogelijke inbre-
ker is intussen in zijn werk gestoord
door een alarm en door de telefoon.
Een medewerker van de meldkamer
belt direct op om te verifiëren of het mis-
schien gaat om een loos alarm.' 

'Mocht er inderdaad een inbraakpoging
zijn gedaan dan wordt direct de politie
gewaarschuwd. Verder wordt de
woning weer dicht gemaakt. Een ver-
nielde ruit wordt vervangen en een
opengebroken deur gerepareerd. Ook
als u op vakantie bent. Een plaatselijke
medewerker van Aroundio patrouilleert
in de buurt, adviseert u over veiligheid
en wordt ingeschakeld bij een melding.
Hierdoor biedt Aroundio een service die

Bel Aroundio op nummer 0800-9001 of kijk op www.aroundio.nl
Aroundio is onderdeel van Securitas, ’s werelds grootste beveiligingsorganisatie.

• Een vakkundig geïnstalleerd draadloos
 alarmsysteem.
• Een beveiligingssticker. 
• De service van de Aroundio-medewerker die u
 adviseert over veiligheid, die de alarmopvolger
 assisteert en patrouilleert in de buurt.

• Permanente monitoring van de meldkamer.
• Opvolging door professionele beveiligings 
 medewerkers.
• Ervoor zorgen dat de woning na inbraak of  
 calamiteiten beveiligd en afgesloten achterblijft
 ook als u er niet bent.
• Géén jaarcontracten met lange opzegtermijnen!

Het volledige servicepakket van Aroundio bestaat uit: 

Aroundio biedt nu als eerste in Nederland een compleet woonhuisbeveiligingssysteem voor minder dan 1 euro per dag!

Een kwalitatief goede beveiliging, met vriendelijke service tegen een betaalbaar bedrag
Voor minder dan 1 euro per dag uw huis beveiligd!

Maak de SP sterk
Praat mee

WORDT LID!

De SP komt op voor de belangen van de 
inwoners van Geldrop-Mierlo.

Bel 040-2853043 of kijk op http://geldrop.sp.nl
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Hoog Geldrop 49 - Geldrop - Tel. 040-2862577

Verf - behang - wandafwerking

FIETSEN:
Batavus
Sparta

Gouden Leeuw
Loeki

FIETSEN:
Batavus
Sparta

Gouden Leeuw
Loeki

BROM-/SNORFIETESEN,
SCOOTERS, 

SCOOTMOBIELEN:
Peugeot
Piaggio
Vespa
Gilera

Saxonette
Freerider

BROM-/SNORFIETESEN,
SCOOTERS, 

SCOOTMOBIELEN:
Peugeot
Piaggio
Vespa
Gilera

Saxonette
Freerider

Scherpe
prijzen
 en een
goede
service

Scherpe
prijzen
 en een
goede
service

Paul van Lieshout
Mierloseweg 52

5666 KA  Geldrop

Kennismaken  met
koersbal  in  de  Dreef

Op iedere woensdagmorgen vanaf 9.30
uur tot 11.30 uur wordt door een groep
ouderen koersbal gespeeld. Het is een
gezellig samen zijn, waar door middel
van het spel de sociale contacten blijven
bestaan.Ze spelen een onderlinge com-
petitie, waardoor een beetje strijd blijft
bestaan. Wilt u ook eens kijken of het
spel voor u iets is, loop dan gerust eens
binnen in de Dreef. De groep is nu wel
vol, maar ze kunnen altijd wat reserve
mensen gebruiken. Als er iemand uitvalt
dan hebben ze iemand voor in te vallen.
Het zijn nog steeds acht paren die hier-
aan veel plezier beleven. Af en toe
wordt er ook wel tegen een andere
groep gespeeld, aldus Arie Elst, die de
spelleider is. Ook houdt hij alles bij wat
de punten tellingen aangaat.

Sinds het koersballen zo'n twintig jaar

geleden naar Nederland overwaaide,
zijn er vele duizenden enthousiaste
koersballers actief. Verspreid over het
hele land treffen zij elkaar wekelijks in
talloze lokale koersbalgroepen om geza-
menlijk van het spel, het lichamelijk
bezig zijn en het onderlinge contact te
genieten. Omdat koersbal geen zware
lichamelijke inspanning vergt, is het
vooral onder ouderen populair. Wie er
eenmaal aan begint, raakt al snel met
het 'koersbal virus' besmet. Logisch,
voor koersballen heb je niet veel nodig
en je hoeft geen ervaren sporter te zijn.
Je kunt het, als echte binnensport,
zomers en 's winters blijven doen.
Bovendien is koersbal gezellig - je speelt
het altijd met anderen - en zijn de spel-
regels eenvoudig te leren. Ook begin-
ners kunnen dus direct hun partijtje
meeblazen. Maar pas op, koersbal is óók

een spel volverrassingen! De massieve
kunststofballen zijn namelijk niet hele-
maal rond. Bovendien ligt hun zwaarte-
punt iets opzij, dus of je nu wilt of niet,
een koersbal maakt altijd een kromme
koers. De bal precies dáár krijgen waar
je hem wilt hebben, vraagt dus heel wat
vaardigheden. Maar, al doende leert
men, en u zult dan ook al gauw merken
dat u, naarmate u meer ervaring krijgt,
steeds handiger wordt en nóg meer ple-
zier aan het spel gaat beleven.

Wat is koersbal?
Koersbal is een balspel dat u samen met
anderen speelt. Soms individueel, maar
meestal in teamverband onder begelei-
ding van een spelleider. Bij koersbal spe-
len doorgaans twee paren tegen elkaar.
Elk paar krijgt vier koersballen, van een-
zelfde kleur. Daarnaast is er nog een
'jack' in het spel, een klein wit balletje
dat bij de start van het spel op de mat
wordt gerold. Kort samengevat: Elk paar
moet proberen zijn ballen zo dicht
mogelijk in de buurt van de jack te rol-
len. Het paar dat daar tijdens de achter-
eenvolgende beurten het beste in
slaagt, krijgt de meeste punten en is dus
de winnaar. n

Cor van Dee



8

Foto's  Carnaval
2005
In de Coevering is heerlijk carnaval
gevierd. Niet alleen in de Dreef, maar
ook in de nieuwe residentie van de
Broakese Zotten. Hun tijdelijk onderko-
men in de voormalige Petrus- en Paulus
kerk was een schot in de roos.

Tijdens het afgelopen carnaval zijn door
fotograaf Cor van Dee honderden foto's
geschoten. Ruim 940 carnavalsfoto's
staan op onze Carnavalswebsite. U kunt
ze bekijken op www.wijkbladcoeve-
ring.nl bij Actueel Nieuws Coevering. n

Bellen mag altijd!
Uw wethouder Bas van den Tillaar,

0492 - 664907 of
fractievoorzitter Frits Crooijmans,

040 - 2856242.

Secretariaat Wim Evers, Laan van Tolkien 39,
Geldrop, 040 - 2851546.
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De enthousiaste Alle van der Goot, lid
van de bewonerscommissie, en zijn
vrouw ontvingen me zeer hartelijk in
hun gerenoveerde appar-
tement. Ze zijn oorspron-
kelijk van Friese afkomst,
maar wonen al geruime
tijd in Brabant. Zij zijn
zeer te spreken over alle
vernieuwingen die hun
flat heeft ondergaan.
Vooral de nieuwe door-
loop lift, waardoor zijn
vrouw, die in een rolstoel
zit, veel gemakkelijker in
en uit kan rijden, is echt
een hele verbetering.
Hiermee zijn de apparte-
menten geschikt gemaakt
voor senioren. 'Dat is vrij
uniek,' zegt Peter
Adriaanse, projectleider van SWS. Ook
de videofoon is een uitkomst. Het enige
probleem met de zogenaamde 'praat-
paal' is dat de gebruiker buiten in de
kou moet staan om te bellen. Loek
Nagels, toezichthouder bij de werk-
zaamheden, hoopt dat daar in de toe-
komst iets op gevonden kan worden.

Vanaf maart 2004 is er door wonings-
tichting SWS hard gewerkt aan een
grootscheepse renovatie van de 54

appartementen aan de Ritsaartlaan.
Na maanden van hakken, boren, drillen
en andere overlast, kunnen de bewo-
ners nu eindelijk genieten van al die ver-
nieuwingen. Voor iedere woning was
drie maanden uitgetrokken. Een uitzon-
dering was het appartement van Alle
van der Goot en zijn vrouw. Zij kregen

al in juni 2003 een aangepaste badka-
mer (gehandicapt proefobject) en bij
hen duurde het slechts zes weken.

'Verhoeven Bouwgroep
heeft zich strikt aan de plan-
ning gehouden,' vertelde
Alle van der Goot. Ook het
goed samenspel (overleg en
respect) tussen bewoners en
de bewonerscommissie, die
verder bestaat uit Mevr.
Grondijs en Dorothe
Laagland, hebben hieraan
bijgedragen. Er was een
noodwoning gerealiseerd op
nummer 42. Daar was een
toilet- en badkamerrenovatie
absoluut noodzakelijk. 
Ik was zeer verbaasd te
horen dat het plan renovatie
al vanaf november 1999 in

de planning lag. Die eerste plannen
werden echter afgekeurd, doordat ze te
hoog gegrepen waren, te luxe.
Nadat de fusie tussen Goed Wonen en
SWS een feit werd, dat was nog in
2002, bood dat nieuw perspectief. Toen
kwamen er eindelijk concrete plannen
op tafel. Maar er ging nog aardig wat
tijd overheen om alles goedgekeurd en
op de rails te krijgen. Dat kwam vooral,
omdat iedere bewoner zijn of haar wen-
sen kenbaar kon maken. Er waren ver-
schillende opties voor mensen die een
aangepaste badkamer wilden. Onder
de ramen werd asbest verwijderd. Er
kwam dubbele beglazing. De kozijnen
zijn nu van kunststof. Hierdoor ver-
dwijnt de noodzaak van veel onder-
houd. De entree werd gemoderniseerd.
De buiten- en voordeur werden ver-
nieuwd en de veiligheidssluitingen wer-
den vervangen. Ook is er een nieuw
ventilatie- en verwarmingssysteem geïn-
stalleerd. De komende tijd zal de groen-
voorziening en de parkeergelegenheid
worden aangepakt. 

Voor Kerstmis kregen alle bewoners van
Verhoeven Bouwgroep, als pleister op
de wonden voor al de overlast, een
prachtig bloemstuk, een bloemenbon
en een fles wijn. Ook het schilders
bedrijf Liebreks liet zich niet onbetuigd
en bezorgde een banketstaaf voor alle
bewoners. Al deze aardige gestes wer-
den zeer gewaardeerd door de huur-
ders
Wij wensen alle bewoners nog vele
jaren veel woonplezier. n

Marijke Kieft.

Bewoners  Ritsaartlaan  blij  met  renovatie  flat
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Ook dit voorjaar bij vochtig weer en stij-
gende temperatuur, komen de padden
uit hun winterverblijf gekropen op weg
naar de poel waar ze geboren zijn. Hier
gaan ze zich voortplanten. Onderweg
moeten ze de Strabrechtseheideweg
oversteken. Hier zijn eind 2004 nieuwe
paddentunnels aangelegd en nieuwe
schermen geplaatst. De provincie Noord
Brabant, de gemeente Heeze-Leende en
Brabants Landschap hebben voor de
financiering gezorgd. 
De oude tunnels waren stukgereden en
functioneerden daardoor niet voldoen-
de en de oude schermen gingen stuk,
omdat het materiaal bros geworden
was. 
De trekroute van de padden heeft zich
inmiddels verplaatst richting Coevering-

Het Verleden
In het verleden was er een dreiging van
een heuse snelweg (E9) achter onze wij-
ken. Deze weg zou vanaf Weert dwars
over de Strabrechtse Heide, langs
Geldrop, richting Nijmegen lopen.
Gelukkig is dat voorkomen kunnen wor-
den.

Rond 1996 heeft Ministerie van Verkeer-
en Waterstaat in samenwerking met
Rijkswaterstaat een onderzoek gedaan
naar mogelijke oplossingen voor de pro-
blemen op de hoofdwegen rond
Eindhoven. Ook is toen een weg ten
oosten van Geldrop onderzocht. Maar
door het beperkt oplossend vermogen
van een dergelijke weg en de te ver-
wachten milieuschade heeft men hier
vanaf gezien. Het verbreden van de
west-tangent bij Eindhoven werd als
voldoende gezien. Op dit moment zor-
gen de spitsstroken al voor veel minder
files. Als straks de rijbanen verbreed zijn
naar 4 X 2 rijstroken zijn de problemen
voor lange tijd opgelost.

BOSE (Bereikbaarheid Oostelijk
deel Stadsregio Eindhoven)
Toen het Ministerie van Verkeer- en
Waterstaat besloten had de west-tan-
gent te gaan verbreden heeft het SRE
(Samenwerkingsverband Regio
Eindhoven) aangegeven dat hiermee
de problemen op lokaal nivo aan de
oostkant van Eindhoven nog niet opge-
lost waren. Minister Peijs stelde toen 50

miljoen beschikbaar voor een studie. In
deze studie zijn een aantal mogelijke
alternatieven uitgewerkt waarvan twee
ten oosten van Geldrop. Eén van deze
Geldropse alternatieven is ook nog uit-
geroepen tot MMA (Meest Milieu vrien-
delijkste Alternatief).

In december 2004 heeft de regioraad
de BOSE-studie goedgekeurd. Dat wil
zeggen dat de kwaliteit van het rapport
voldoende is. Tot eind maart is er een
inspraakprocedure. Iedereen kan haar
of zijn opmerkingen op het rapport
geven. Daarna wordt door de SRE een
tracé (of mix van varianten) gekozen. Er
kunnen geen nieuwe varianten meer
worden aangedragen.

Wat is het standpunt vanuit de
wijk
Na een bestudering van het BOSE rap-
port is iedereen het unaniem eens dat
een weg ten oosten van Geldrop niets
oplost maar veel geld gaat kosten. De
oplossingen die vanuit de wijken wor-
den aangedragen liggen in het beter
benutten van bestaande wegen (benut-
tingsalternatief). Daarnaast wordt door
sommigen afgevraagd of met beter
benutten alles opgelost kan worden. 
Daarom wordt ook voorgesteld om het
openbaar vervoer beter te maken en te
kijken naar de ontsluiting van Helmond.
Vooral Wijkvereniging 't Goor/Coe-
vering West heeft daar, en van de tun-
nel, een hele studie gemaakt.

Zijn  we  eindelijk  de  weg  kwijt?

Feest met ons mee!

Supervoordelig rijlessen
vanaf 1 januari

Bel: 040-2851843 / 06-24876688 / 06-41184763, www.gervdberkrijles.nl

25 - JARIG JUBILEUM25 - JARIG JUBILEUM252525

Moderne Golf

met airco,

rookvrij

Een weg langs de oostkant van Geldrop is al meer dan 35 jaar periodiek
een bedreiging voor de bewoners van onze wijken. U moet zich maar
eens indenken hoe een weg direct langs de huizen van de Coevering,
Herdersveld, Grote Bos, Villapark en Sporkehout het leefklimaat van
vele mensen gaat aantasten. Geluidsoverlast, luchtvervuiling, slechte
toegang tot de achterliggende bossen. Noem het maar op.

Wat doet onze vertegenwoordi-
ging in de SRE
Geldrop heeft 3 stemmen in de SRE, op
een totaal van 50. Onze politiek is zich
nog aan het beraden op haar stand-
punt. Wel heeft het college van B&W in
een voorlopig standpunt laten horen
dat zij tegen een weg aan de oostkant
van Geldrop is. Maar uiteindelijk besluit
de gemeenteraad.

Wat zijn voor u interessante data

w Op 10 maart is er een inspraakavond
van het SRE. Iedereen kan daar 
inspreken. Locatie Hofdael, 18.30 tot
21.30 uur.

w Op 16 maart is er een gecombineer-
de commissievergadering. Iedereen 
kan daar inspreken. Locatie Hofdael.

w Op 31 maart is er een raadsvergade-
ring waarop het uiteindelijke Gel-
dropse standpunt komt. Dit stand-
punt wordt op 1 april naar de SRE 
gestuurd. Locatie Hofdael.

Waar vindt u meer informatie
Meer informatie, een geheel dossier met
35 jaar strijdt tegen een weg ten oosten
van Geldrop, een zwartboek, krantenar-
tikelen, en nog veel meer kunt u vinden
op www.wijkbladcoevering.nl. Daar
vindt u ook het actuele nieuws. Ook
interessant is de website van het
OOGN, www.oogn.dse.nl. n

Padden  straks
weer  actief
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Verkeersproblemen in de regio?

Geen nieuwe weg ten oosten van Geldrop,
ook niet elders in de regio!

Geldrop-Mierlo

Verkeersproblemen oplossen via benuttingmaatregelen
en

verbetering van (Hoogwaardig) Openbaar vervoer!

viaduct en daarom is hier een extra pad-
dentunnel aangelegd.
Natuurlijk zijn we stik nieuwsgierig of
de padden nu door de nieuwe tunnels
zullen kruipen om hun geboortepoel te
bereiken. Padden zijn nachtdieren en
beginnen meestal tegen de avond te
trekken. De paddenwerkgroep van het
IVN Geldrop zal op zachte voorjaars-
avonden (>+ 7o C) gedurende enkele
uren gaan kijken of de padden gebruik
maken van de nieuwe tunnels.
Wanneer de padden de overtocht heb-
ben overleefd, zetten ze hun eitjes af in
de poel en kruipen vervolgens weer aan
land. Uit de eitjes komen paddenvisjes.
Binnen een paar maanden groeien deze
paddenvisjes uit tot kleine padjes die
aan land kruipen. Daar worden ze vol-
wassen en na enkele jaren komen ze
terug om zelf voor nakomelingen te zor-
gen. Dan is de cirkel weer rond. 
Afgelopen voorjaar hebben we aan de
Geldropse kant van het Coevering-via-
duct honderden doodgereden padden
op de weg gevonden. We gaan hier dit
voorjaar een tijdelijk scherm plaatsen
om ook deze padden te redden door ze
zelf over te zetten. We graven langs dit
scherm emmers in. Als de padden op
weg zijn naar hun poel kruipen ze langs
het scherm en vallen in een emmer. Elke
ochtend zorgt iemand van onze over-
zetters ervoor dat de diertjes uit de
emmers gehaald worden en veilig aan
de overkant komen zodat ze hun trek-
tocht kunnen vervolgen. Waarschijnlijk
trekken ze in de richting van de water-

plas bij de Hondenrenbaan.
De paddentrek duurt tot ongeveer eind
maart. We hopen dat automobilisten
hiermee rekening houden en hun snel-
heid op de Strabrechtseheideweg in
deze periode aanpassen.

Plonie van Campen

Dat de sporthal en Hoog en Droog op
11 januari door een felle brand ver-
woest zijn is u waarschijnlijk niet ont-
gaan. Een brand die het levenwerk van
Hans van Leeuwaarden in korte tijd ver-
woestte.

Hij heeft nog precies één foto van zijn
zaak. De rest is verloren gegaan in de
brand. Mocht u thuis nog foto's hebben
liggen dan zou Hans die graag willen
ontvangen.

Drie weken na de brand liggen de eer-
ste tekeningen al weer op tafel. Hoog
en Droog wordt weer herbouwd. Op
een paar details na komt de oude Hoog

In de Bosrand is een portemonnee
in de kleuren blauw en geel gevon-

den. Diegene die hem verloren
heeft kan contact opnemen met

040-2867206.

en Droog weer terug, natuurlijk wel
met een andere inrichting. Niets van de
oude meubilering kan nog worden
gebruikt. Hans van Leeuwaarden is
intussen al rond aan het kijken naar een
nieuwe inrichting. Hij heeft er tijd
genoeg voor zoals hij zelf zegt. Het valt
tegen om niet elke dag in Hoog en
Droog te kunnen staan. Hans wil de
oude sfeer van Hoog en Droog weer
laten terugkomen in de nieuwe inrich-
ting. Het moeilijkste zal het vervangen
van de kunstwerken zijn. Enkele van
deze waren zeer oud. Ook zijn verza-
meling fietslampen is verloren gegaan
en kan bijna niet worden vervangen.

Hans komt elke dag bij Hoog en Droog
om te praten met slopers en verzeke-
raars. Met enige voorzichtigheid kan het
pand nog betreden worden. Licht is er
niet. Alles is zwart van de brand, daar-
om moet er gewerkt worden met
zaklantaarns. De troep ligt hier en daar
twee meter hoog en je kijk zo door het
dak naar buiten. Een trieste aanblik die
Hans telkens weer een aangrijpt.

Over enige weken zal er begonnen
worden met de sloop. Van de sporthal
blijven nog drie wanden en de kleedka-
mers staan. Die kleedkamers krijgen een
tijdelijk dak. Hoog en Droog moet hele-
maal gesloopt worden. Daarna kan
begonnen worden met de opbouw. Als
alles meezit, hoopt Hans aan het begin
van het nieuwe seizoen (september-
oktober) weer open te kunnen. Dat is
ook voor alle sportverenigingen en
scholen, die van de sporthal gebruik
maken, ideaal. n

Foto's  van  Hoog  en

Droog  gevraagd
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Relaties en
toekomst
Ik zou later wel kinderen willen maar ik
zou dat dan wel willen na een bepaalde
leeftijd. Als je namelijk kinderen neemt
zit je daar je hele leven aan vast. Mijn
ouders zijn al gescheiden toen ik 7 jaar
oud was. Ik weet natuurlijk niet hoe
mijn toekomst eruit gaat zien in dat
opzicht. Ik zou zelf niet per se kinderen
willen, dat ligt ook aan de mening van
mijn vrouw later. En het maakt natuur-
lijk ook uit wat voor soort werk ik later
krijg. Ik vind het wel leuker om twee kin-
deren te hebben en het liefst een twee-
ling of zo.

Ik zou niet het kind willen opvoeden
zoals een moeder, want ik ben niet zo'n
huisvader. Hoewel mijn vader dat wel is.
Ik zou wel de regeltjes van mijn ouders
overnemen als ik een kind moest opvoe-
den. En misschien ook sommige van
mijn oma. Ik denk dat ik niet al te streng
zal zijn later maar dat ligt ook aan hoe
mijn kinderen dan zijn.

Moeilijk op te voeden of gehandicapte
kinderen moet je natuurlijk anders
behandelen en opvoeden dan een nor-
maal kind. Het is dan ook weer zo dat
als je eenmaal kinderen hebt je nooit
meer echt van iemand gescheiden kan
zijn. Hoewel ik mensen ken die dat aar-
dig kunnen ontlopen. Maar het liefst
denk ik niet al te veel na over mijn toe-
komst en relaties enzovoorts. Ik zie wel
wat er allemaal gebeurt. Dus ik vind dat
ik hier nog niet echt over na hoef te
denken. n

Merijn van Wanroij

jeugd rubriek
Merijn van Wanroij,
14 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

In de klas is gesproken over allerlei zang-
vogels.

Nu vraagt de juffrouw of de leerlingen
ook nog andere vogels kennen.
Pieter, die niet heeft opgelet, weet geen
antwoord en leunt achterover.
Zijn achterbuurman fluistert:'Kraaien.'
Pieter heeft het niet goed gehoord en
leunt nog verder naar achteren.
'Kraaien', fluistert zijn klasgenoot weer.
Pieter slaakt een zucht van verlichting
en kraait: 'Kukeleku.'

Mevrouw Groeneschild is het getik van
de druppel uit de kapotte kraan meer
dan beu.
Ze belt de loodgieter.
Omdat deze niet op de afgesproken tijd
komt opdagen, gaat ze boodschappen
doen.
Ze is nauwelijks vertrokken of de lood-
gieter arriveert en belt aan.
'Wie is dat?' roept de papegaai.
'De loodgieter, mevrouw.'
'Wie is dat?' roept de papegaai weer.
'De loodgieter, mevrouw.'
'Wie is dat?'
'De loodgieter, mevrouw.'
'Wie is dat?'
'De loodgieter, mevrouw.'
Dit gaat een tijdje zo door.
Als mevrouw Groeneschild thuiskomt,
ligt er een uitgeputte man voor de deur.
'Wie is dat?' Vraagt ze angstig.
Papegaai: 'De loodgieter, mevrouw.'
n

Dennis Biesters

Dennis’

Moppentrommel

Het zijn ondernemende dames, Sanne,
Serena en Silke. Zij hebben drie dagen
langs de deuren gelopen om lege fles-
sen op te halen. Deze lege flessen heb-
ben ze weer ingeleverd bij de Edah om
zo geld op te halen voor de ramp in
Azië.
Ze kwamen elke avond uitgeput, maar
voldaan thuis. Alles bij elkaar hebben ze
�71,55 opgehaald. En dat geld is netje
gestort op giro 555. Met een stortings-
bewijs in de hand is het bewijs ook echt

geleverd. Niet iedereen geloofde de
dames toen ze langs de deuren gingen.
Maar een brief van hun moeder deed
vaak wonderen. Naast lege flessen kre-
gen ze ook wel eens geld. En gelukkig
waren er maar weinig mensen die niet
wilde meedoen met deze spontane
actie. "Nou ja, spontaan", zegt hun
moeder. "Ze zaten zich te vervelen en
toen heb ik ze een tip gegeven". Een
goede tip zo te zien. n

Langs de deuren voor het goede doel
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Sjoerd Nuijten uit groep 7 van basis-
school De Regenboog is dit jaar de
voorleeskampioen van Geldrop. Hij was
de beste van 8 deelnemers die allen
afkomstig waren van basisscholen uit
Geldrop. Hij gaat op 12 maart aan-
staande Geldrop vertegenwoordigen tij-
dens de regionale voorleeswedstrijd in
Tilburg.
Sjoerd was de enige jongen die meed-
eed. Hij las voor uit 'De verschrikkelijke
schoolmeester' van Dolf Verroen.
Ongeveer tachtig kinderen, ouders,
leerkrachten en andere belangstellen-
den luisterden geboeid naar de voor-
drachten in het jeugdtheatertje van de
Geldropse bibliotheek. De lezers die
geselecteerd waren in voorrondes op de
eigen scholen, konden plaatsnemen op
de speciale gouden 'voorleesstoel'.

Opnieuw bleek het voor de jury - met
daarin onder meer de winnares van
vorig jaar, Thessa Cooymans - een hele
klus om tussen de goede prestaties van
de kinderen de allerbeste uit te zoeken.
Tijdens het juryberaad voerde Desirée
Hornickx  de leuke en spannende
theateract 'Destructor Librorum
Ordinarius' ofwel 'De Boekenvreter' op.
De winnaar mocht de wisselbeker in
ontvangst nemen, welke dit jaar voor
het eerst werd uitgereikt. 

Op de tweede plaats eindigde Deanne
Obbink van basisschool St. Jozef. Ze las
voor uit 'Hoe overleef ik mezelf' van
Francine Oomen. Sanne Redmeijer van
basisschool De Windroos werd derde.
Ze las voor uit 'Gijs', van Marjan Berk.

jeugdrubriek

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven...

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

De winnaars 1,2 en 3 kregen naast een
roos en het juryrapport ook nog een
boekenbon. Deze werd beschikbaar
gesteld door boekhandel Bruna uit
Geldrop. n

Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040-2857754
Fax: 040-2857754

• 10-knippenkaart, u krijgt korting
• air-conditioned
• haarverlenging - extensions
• zonder afspraak
• woensdag en donderdag 65+ 10% korting
• specialisten in dames knippen en haarkleuren
• er werken in onze kapsalon nog echte herenkapper(sters)
• voor iedere klant staat de koffie klaar

Sjoerd Nuijten nieuwe voor-
leeskampioen van Geldrop!

In uw laatste uitgave werd o.a. aan-
dacht geschonken aan het diftarsys-
teem en het slordige gebruik van de
retourette. Hierop wil ik graag reageren.
Het diftarsysteem is onhygiënisch en a-
sociaal! Voorbeeld:

Een alleenstaande heeft gemiddeld een
pedaalemmer zakje per week aan afval.
Dat moet opgespaard worden tot zo 'n
40-liter zak vol is. Vooral 's zomers gaat
dat stinken. Kakkerlakken en muizen krij-
gen een luizenleven.

Bij ons in de flat wonen over het alge-
meen oude tot zeer oude mensen. Zij
moeten met zo 'n zak slepen naar het
Diftarinzamelingspunt. Dat is a-sociaal.
Toen dit punt aan een gemeenteambte-
naar werd voorgelegd, antwoordde de
man: "Dan gaan de mensen maar naar
een bejaardencentrum."

Dat het bij de retourette een janboel
werd was van te voren te voorspellen.
Het oneindig opsplitsen van huisvuil is
absurd. Er komen steeds betere ver-
brandingsovens, dus al die trammelant
is overbodig.

Met vriendelijke groet,

Cor de Bruin

Geachte  redactie
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In het vorige wijkblad heeft u kunnen
lezen wie er betrokken zijn bij de redac-
tie van het Wijkblad. In het huidige wijk-
blad willen we onze bezorgers eens in
het zonnetje zetten. Zij zorgen ervoor
dat u het wijkblad in uw bus vindt. En
dat is nog een heel werk. 

Het wijkblad wordt door Bert Sleutjes,
onze bezorgnestor, bij de drukker in
Helmond opgehaald. Het zijn in totaal
3200 exemplaren. De wijkbladen wor-
den daarna verdeeld over de bezorgers.

Die gaan dan de straat op
en bezorgen tot 750 bla-
den. Dat is een hele grote
stapel.

De afgelopen maand ben ik
met twee nieuwe bezorgers
op pad geweest om meer
dan 1000 Wijkbladen te
bezorgen. Een leuke klus in
een nieuw gebied, waar je
de meest efficiënte route
nog moet zien te vinden.

Een flat is superhandig, maar het Grote
Bos is bijvoorbeeld een heel ander ver-
haal. Daar moet je veel lopen, goed de
route in de gaten houden en veel zoe-
ken naar de brievenbus. Als het weer
een beetje meezit, is dit heerlijk werk.
Maar bij stromende regen is het vast
minder leuk. Zeker als je ook nog moet
proberen de Wijkbladen droog te hou-
den. n

Rob Biesters

Vorige week hebben de deelnemers het
project 'Buurtbemiddeling' geëvalueerd.
Ze hebben helaas moeten vaststellen
dat het project Buurtbemiddeling voor-
alsnog niet levensvatbaar is, dit in het
bijzonder bij gebrek aan vrijwilligers. 

We zijn van mening dat er meer dan
voldoende aandacht en publiciteit aan
is gegeven, en er werving heeft plaats-
gevonden. Er ontbreekt echter voldoen-
de respons. De deelnemers - gemeente
- politie - BWI en SWS betreuren dit ten
zeerste, maar vinden het niet verant-
woord om financieel te investeren in
een project dat kennelijk 'onvoldoende
draagvlak' heeft in de wijk. Ze zijn hier-
door genoodzaakt het project te stop-
pen.

Het doel van buurtbemiddeling is het
verminderen van overlastsituaties, het
bevorderen van zelfredzaamheid van
bewoners (om hiermee de leefbaarheid
te vergroten), het versterken van de
gemeenschapszin en het voorkomen
van escalaties. Dit door in de buurt irri-
taties en conflicten tussen buren of
buurtbewoners in een zo vroeg moge-
lijk stadium te signaleren en zo effectief

mogelijk aan te pakken door middel van
vrijwillige buurtbemiddelaars. n

Pim Staps
BWI (Brede Welzijns Instelling)

Na maandenlange ergernis besloten
wij, een aantal ouders van de ouder-
raad van Basisschool 't Anker,
bordjes rondom onze school te
plaatsen. Bordjes met het ver-
zoek hondenbezitters te atten-
deren op de hondenpoepover-
last. Tijdens deze actie werden
we gesteund door voorbijgan-
gers met kreten van:

w "Goed zo, eindelijk wordt 
er iets gedaan" of van

w "Je kunt hier in het donker 
niet eens meer lopen anders
zitten je schoenen vol."

Dit geldt zeker voor de schoolkinderen.
Zij kletsen met elkaar en kijken niet
voortdurend naar de grond. De poep
wordt op deze manier meegenomen in
school, wat natuurlijk niet erg hygië-
nisch is. 
Kortom: Laat uw hond iets vallen loop
dan niet gewoon door maar ruim het
even op. Meer woorden willen we er
niet aan vuilmaken. 
"HEB FATSOEN, WIJ WILLEN GEEN
POEP AAN ONZE SCHOEN", en gold
voor u vroeger ook niet "LEREN GAAT
BETER ZONDER POEP AAN JE VETER!" 

Namens de kinderen, Bedankt.

P.S. Tot onze teleurstelling waren na
enkele uren al bordjes uit de grond
getrokken. Heel jammer.  n

De  bezorgers  van  het  wijkblad

Pilotproject  buurtbemiddeling  in
Coevering  niet  levensvatbaar

PPooeepp,,  nniieett  oopp
ddee  ssttooeepp

Politiek volgen is een interessante bezig-
heid. Niets is namelijk zo onvoorspel-
baar als politiek. Als je denkt dat het de
ene kant op gaat, gaat het vrolijk de
andere kant op. Het kan ook net zo
goed andersom zijn. Het zal wel aan
mijn beperkte politieke antennes en
vaardigheden liggen. 

Ik werd daarom ook verrast door ons
College van B&W. Geheel tegen mijn
verwachtingen in kwamen ze opeens
met een eigen mening op de proppen.
Hulde daarvoor! Gelukkig heb ik
genoeg kennis van zaken om te weten
dat een voorlopig standpunt nu niet
direct heilig is. Door het dualisme wordt
de gemeenteraad ook geacht om zoveel
mogelijk tegengas te geven. Maar ik
gok op gezond verstand. Gezond ver-
stand van onze gemeenteraad om te
kiezen tegen een weg ten oosten van
Geldrop. Dan vergeten we het duaal
gedoe voor even en staan politiek, B&W
en bewoners zij aan zij. Mooi toch? n

Flierefluiter

Politiek  interessant



15

De situatie in Europa rond het jaar 1242
was voor de christenen dreigend. De
Mongolen waren Polen en Hongarije
binnengevallen. Tegelijkertijd hadden
de islamieten Jeruzalem veroverd. Het
was een onzekere tijd. Paus Innocentius
IV besloot daarom Johannes van Plano
Carpini als afgezant naar de Groot
Khan, de leider van de Mongolen, in het
verre Azië te sturen. 

Carpini werd geboren in Piano della
Magione in de buurt van de Italiaanse
stad Perugia. Hij was één van de eerste
medewerkers van Franciscus van Assisi
en had vanaf 1222 een belangrijke rol
in de vestiging van de Franciscaner orde
in Duitsland en Spanje. Zij volgden de
leer van Franciscus van Assisi. Op het
moment dat de Paus hem verzocht naar
Azië te reizen, was Carpini hoofd van
een aantal kloosters van de Franciscaner
Orde in Keulen.

In 1245 vertrok hij samen met de Poolse
monnik Benedictus, die als tolk optrad,
naar Azië. Hij had een brief van de Paus
bij zich voor de Groot Khan. In deze
brief sprak de Paus zijn afkeuring uit
over de verwoestingen in Europa door
de Mongolen en eiste hij de belofte dat

er geen verdere aanvallen zouden vol-
gen. Verder bood de Paus aan het
Mongoolse volk tot christen te dopen.
Deze wat onbeholpen toenadering tot
de Mongolen kan verder worden gezien
als het zoeken van een bondgenoot
tegen de islamieten

De reis van Carpini zou in totaal twee
jaar duren en was zwaar, doordat dui-
zenden kilometers te paard afgelegd
moesten worden onder vaak barre win-
terse omstandigheden. De vastentijd
viel tijdens deze reis. Dat betekende dat
veertig dagen lang alleen maar pap,
aangemaakt met gesmolten sneeuw,
gegeten mocht worden. In het najaar
van 1246 kwam Carpini met zijn metge-
zellen dan toch bij de Groot Khan aan.

De missie was echter geen succes. Dat
was niet zozeer de schuld van Carpini,

maar veeleer die van de Paus. De
inhoud van de brief was niet erg tac-
tisch. Daarnaast had Carpini de Groot
Khan geen geschenken aan te bieden
namens de Paus. Deze werden wel ver-
wacht. De reactie van de Groot Khan op
de brief was simpel. Alles wat gebeurd
was had de goedkeuring van de goden,
anders zouden die wel ingegrepen heb-
ben. Zie daar maar eens een speld tus-
sen te krijgen!

Toch was de reis van Carpini van grote
waarde. Hij had veel tijd gehad om het
geloof, de gewoontes, de kleding, de
politiek, de militaire organisatie en de
strategie van de Mongolen te beschrij-
ven. De publicatie van zo'n uitbreid
informatief reisverslag was uniek voor
die tijd. Het leert ons ook nu nog veel
over de diplomatieke reizen en de vol-
keren, en dan voornamelijk over de
Mongolen in de 13e eeuw. n

Peter Coolen

Kijk op www.wijkbladcoevering.nl voor
alle artikelen “Herkomst Straatnamen
Coevering“ uit voorgaande wijkbladen.

Herkomst  straatnamen
Coevering:  Johannes
van  Plano  Carpini
Bekend zijn de reizen van Marco Polo naar China. Veel minder bekend
is dat hij niet de eerste Europeaan was die daar is geweest.  Vijftien jaar
eerder was dat namelijk een monnik, met de naam Johannes van Plano
Carpini, die deze reis ondernam in opdracht van de toenmalige paus.
Maar met welk doel?

Geïllumineerde eerste hoofdletter
in een kopie van Carpini's reisverslag

Hypotheken
- woningaankoop
- verbouwingsplannen
- lagere maandlasten...

Pensioenen en Financieringen

George Kieft
Waleweinlaan 199, 5665 CJ  Geldrop
tel. 040 - 2858559, fax 040 - 2342780

Verzekeringen
- woonpakketten (met korting)
- auto’s & oldtimers
- zorgverzekeringen...



Colofon

Inleveren kopij Wijkblad Coevering
uiterlijk maandag 7 maart

Het Wijkblad Coevering is een uitgave
van Stichting Wijkcentrum Coevering
en verschijnt 10 maal per jaar in een 
oplage van 3200 stuks huis aan huis
in de Geldropse wijken Coevering en
Grote Bos.
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Bert Sleutjes
Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de
uitgever geen verantwoordelijkheid voor
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door
fouten in de gegevens die door derden zijn
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil
niet zeggen dat de redactie het eens is met
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HHoorreenn,,  zziieenn
eenn  nniieett  lluuiissttee-
rreenn  ((2222))
Daar gaat m'n goede voornemen voor
2005 uit het vorige nummer. Tijdens het
bezorgen van die wijkkrant wordt er
gebeld. Ik blaf even, zoals men ver-
wacht van een hond. Staan daar een
meneer en mevrouw voor de deur, voor

mij twee onbekende mensen. Nog voor
ik m'n bek weer open kan trekken, om
eens te vertellen wat ik er van dacht,
krijg ik al een heerlijk brokje. Wel dan
houd je je snater wel, want niet blaffen
levert meer op dan tekeer gaan. Al sta-
rend naar de gulle hand, je weet maar
nooit wat het oplevert, komen we in de
kamer aan. Zakt die vent plotseling door
zijn knieën met zijn hand op de grond.
Prompt volg ik het voorbeeld en lig plat
op mijn buik. En zie, alweer een brokje!
Gaat hij weer staan, ik dus ook, en
alweer een hapje. Na een paar keer
begint hij wartaal uit te kramen "Ik kan
hem zelfs leren fietsen, alleen bellen
niet". Ja dag, ik heb het al druk genoeg
met die katten. Na een minuut of tien
krijg ik het door. Als ik maar daar ga lig-
gen waar hij wil, krijg ik weer wat lek-
kers. Soms luister ik echt en wat blijkt;
hij spreekt met m'n bazen af dat er een
plekje moet komen waar zij mij kunnen
zien. Die pestkoppen willen mij van
boven ook kunnen zien. Net voordat ik
opstuif naar de trap moeten zij reageren
en mij verleiden om te blijven liggen.
Dat wordt dus een heel pak brokken.
Na deze heerlijke boodschap, vertrekt
het duo weer met de mededeling: Als
de hond eenmaal z'n stekkie heeft
gevonden komen we wel terug voor de
vervolgopleiding. Zij denken en hopen
dat het eens toch iets beter zal gaan. Ik
zal er eens heel diep over nadenken,
want dit betekent dat ik in de toekomst
veel meer brokkies krijg (h'm erg lekker),
dus aankom. Of ze moeten me voor m'n
lijn veel meer uitlaten of ik word te vet
om achter die haarballen aan te jagen.
We zullen zien wat de toekomst brengt. 

Zar Blok

Buurtpreventie
Grote  Bos  van  start
In een volle zaal in het Strabrecht
College is het buurtpreventie project
van het Grote Bos officieel van start
gegaan. Dit in navolging van de succes-
volle buurtpreventie projecten in andere
wijken van Geldrop.
Volgens Nick van Broekhoven, één van
de initiatiefnemers, is de buurtpreventie
opgestart om pragmatisch een aantal
problemen in de wijk aan te pakken.
Bewoners hadden vragen over de
groenvoorziening, het onderhoud van
het openbare gedeelte en de snelheid
van verkeer in de straten. Het idee was
om elkaar op te zoeken in gemeen-
schappelijke zin. Vorig jaar is er een cir-
culaire verspreid waarin een enquête

opgenomen was. Daarop heeft ruim
90% positief gereageerd. Naast buurt-
preventie speelt burenhulp ook een
grote rol. Veel bewoners wonen al
vanaf het begin in het Grote Bos en
beginnen nu op leeftijd te komen.
Tijdens de voorlichtingsavond van 27
januari werd het buurtpreventie team
voorgesteld. Naast de vertegenwoordi-
ging uit de wijk waren ook Ed Loffeld
van de politie, Adrie Matheussen, Nick
Gorris en P. Wouters van de gemeente
aanwezig. Belangrijke thema's in het
Grote Bos die vanavond aan bod kwa-
men waren:
w Wat mogen de wijkbewoners ver

wachten van buurtpreventie en 
buren hulp

w Kennismaken met de verschillende 
contactpersonen van politie en 
gemeente

w Informatie over de groenvoorziening
en de snoeiplannen

w Het parkeerbeleid langs het Grote 
Bos in samenhang met het 
Strabrecht College

w 30 km regime in de toekomst voor 
het Grote Bos

w Informatie over BOSE door het 
OOGN

Uit de vele vragen uit de zaal bleken de
bovenstaande onderwerpen te leven.
Aangevuld met hangjongerenoverlast
bij het bankje in de Sluisstraat (gedeelte
richting Mierlo), het ontbreken van
bankjes voor bejaarden in de buurt van
het bejaardenhuis, grote zwerfkeien die
in de wijk aangebracht zijn om afsnij-
den te voorkomen maar voor gevaarlij-
ke situaties zorgen en de hoge snelheid
van de Cure wagens. In ieder geval zijn
de problemen die in de wijk leven nu
bekend bij gemeente en politie. De
bewoners weten waar ze problemen
kunnen melden en de buurtpreventie
kan een vinger aan de pols houden. Zo
wordt de samenhang van het Grote Bos
bevordert en de problemen pragma-
tisch aangepakt. n

Discussieavond over
nieuwbouw De Dreef

2 maart 20.00 grote zaal De Dreef
Uitgenodigd: politiek, winkeliers,

bewoners, andere belanghebbenden


